

REFERAT

Holbæk

Torsdag den. 21.maj 2026 kl.19 – 22

Sted: Sportsbyen, VIP 4

Til stede:	Tina Berg Person, Ole Toustrup, Frank Petersen, Svend Erik Skaarup, Kenneth Lindrup Larsen, Lis Hævdholm og suppleant Christian Sejberg.
Afbud:	Martin Sørensen
Mødeleder:	Tina Berg Person
Referent:	Lis Hævdholm
Dagsorden	Referat
1. Godkendelse af dagsordenen	OK Væsentligt punkt: Christian Sejberg, der er suppleant, er villig til at indtræde i bestyrelsen, hvilket er muligt i medfør af vedtægternes § 13,stk.4, og dette blev besluttet. Christian er således valgt for 1 år.
2. Opfølgning på referat fra sidste møde	Frank har ikke søgt udstyrspuljen. Efter afslag fra Fonden på vores ansøgning om borde, kan vi nu søge udstyrspuljen med frist 1.oktober. Frank har nu fået korrekt afregning for vores forårsstævne. Overrækkelsen af pengene fra SJF bank fonden er lagt på hjemmesiden. Frank skal reagere på en henvendelse fra en potentiel træner. Ole har søgt hallen til skole OL den 14.januar 2027. Frank har endnu ikke holdt møde med tirsdags- og torsdags ansvarlige, skal ske snart. <i>Efterskrift: dette er nu indkaldt til den 11.juni.</i>
3. Status på økonomi.	Fortsat god økonomi, og Frank gennemgik regnskabet pr. 19.maj, der er udsendt til alle i bestyrelsen. Veteran DM kommer ud med et mindre overskud.
4. Årets mestre	Der er endnu ikke kommet svar på henvendelse om, hvorvidt Årets mestre kun omfatter holdmesterskaber, eller også individuelle mesterskaber skal belønnes. Lis rykker igen. Lars Bjerre vandt guld ved ØM. Vores 1.hold vandt det Østdanske mesterskab for serie 1 rækkerne. Lilian vandt ? ved DM Masters. Tina fører en liste over medaljetagere.
5. Gennemgang af forretningsordenen (vedlagt)	Forretningsordenen blev grundigt gennemgået, og følgende rettelser: §3, stk. 4, nr. 3, meddelelser fra formanden flyttes til sidst i dagsorden. § 7 c, Christian Sejberg er ansvarlig for ungdomsafdelingen. Datoen rettes.
6. Evaluering Veteran DM 2. og 3.maj 26	Arrangementet forløb godt. Vedrørende festen var det mest cafeen, der ikke levede op til det lovede. : Der var for lidt sovs ☺, og fadølsanlægget virkede

Dagsorden	Referat
	ikke. Men de unge mennesker gjorde deres bedste, og vi hjalp til efter bedste evne. Meget ros for opstilling og kvalitet i hallen. Der var brug for mange hjælpere, og vi drøftede om vi skal prøve at få nogle grupper af hjælpere til de forskellige events vi har: Forårs- og efterårsstævne, Bierfest, julefrokost, Ungdoms DM, måske Veteran DM. Næste punkt bliver, hvorledes kan vi belønne alle disse hjælpere, som vi trækker på. Hvis ikke vi kan tjene penge på alle disse events vil konsekvensen være, at kontingent skal stige meget kraftigt. Der blev udtrykt ønske om, at vi kunne være arrangør til næste år. Lis skal undersøge om der er sammenfald med datoer for Ungdoms DM. <i>Efterskrift: Masters DM/DT ligger den 10-11 april, og det er samtidig med Bierfest, så udelukket.</i>
7. Opfølgning på generalforsamling 22.april 26	Rigtig god debat på generalforsamlingen, og vi blev inspireret af de mange input vi modtog. Kenneth vil skrive en kort formulering af vores vision med klubben, og sende et oplæg til alle i bestyrelsen. Det skal lægges på hjemmesiden. Hjertestarter. Frank undersøger med Sportsbyen om vi kan få en hjertestarter i klubzonen. <i>Efterskrift: Frank har talt med Sportsbyen og de undersøger om den kan opsættes.</i> Vi foreslår, at der nedsættes arbejdsgrupper til at arrangere bl. a. tøjeturnering, frivilligfest, fælles klubmesterskab. Der skal være en skabelon for disse at arbejde efter, og det vigtigste er at LIM (ledelse-indkøb-mandskab) er på plads. Der skal udstikkes en økonomisk ramme for disse, og vi ønsker at der skal være en lille egenbetaling i den forbindelse. Tina er tovholder. Et årshjul for medlemmere er under udarbejdelse. Ole har denne opgave. Vi ønsker ikke, at der opsættes live kamera i hallen.
8. Arbejdsgrupper – status. A) Strategi / markedsføring (Kenneth og Frank) B) Stævnegruppe	Ad A: intet nyt fra gruppen. Ad B: Den sidste weekend i marts, hvor vi plejer at holde stævne er påske, en alternativ mulighed er 13-14 marts, hvor der dog også er DGI landsmesterskab. Vi prøver at få denne weekend. Vi skal søge om, at både dette og efterårsstævne bliver et kvalifikationsstævne for ungdom (til U-DM) <i>Efterskrift: er søgt.</i> Ole skal søge hallen, den er ledig den 13-14 marts.
9. Status fra a) Ungdomsafdelingen	Ad a. Katja har sendt en opdatering på, hvad der sker i ungdomsafdelingen. Der er stor tilgang om tirsdagen, og en del skal sendes videre i systemet til onsdag og mandag. Frank har haft snak med nogle af ungdomstrænerne, og de fleste er villige til at fortsætte. Olivia kan dog ikke, da hun skal til Japan. Frank og Christian skal have et møde med alle trænere inden længe.

Dagsorden	Referat
b) Seniorafdelingen	Ad b. Sæsonen er slut og en ny er under overvejelse. Kenneth har hængt en seddel op i hallen om en plan for hvilke hold vi skal have næste sæson. Der bliver først spillermøde ca. 14 dage før sæson start. Vi forventer at have 7-8 seriehold, et Master 40 hold, et Dame 1.division og Master 60 divisionshold.
c) Bat60-afdelingen	Ad c. Stadig tilgang af nye spillere. Fra den 29.juni er der kun organiseret spil mandag, onsdag og fredag.
d) Webmaster	Ad d. Intet nyt fra Ole.
e) Øvrige	Ad e. Lis oplyste, at der er sommerferieaktivitet tirsdag den 30.juni og torsdag den 2.juli kl. 12-14. Frank redegjorde for kongebesøget den 4.juni, hvor bordtennis skal være en aktivitet under kongeparrets rundgang i Sportsbyen. Både Bat 60'ere og ungdom skal spille på borde i forhallen- under trappen. Efterfølgende er der reception i multihallen. Frank sender oplysning ud til Bat 60 afdelingen.
10.Meddelelser fra formanden	Tina har fortalt, hvad hun havde på hjerte, undervejs i mødet.
11.Kalender / årshjul	Kalender og årshjulet blev gennemgået.
12.Næste mødedato	Næste møde blev aftalt til mandag den 22.juni 2026 kl. 19-22 i Sportsbyen
13.Evt.	Mødet foregik i god ro og orden, og vi nåede at blive færdige inden kl 22.